
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 31. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 kwietnia 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra pracy i polityki społecznej Władysława Kosiniaka-Kamysza 

Szanowny Panie Ministrze! 

Czy prawdziwe są doniesienia mediów o „zaginięciu” w nocy z 31 grudnia 2010 r. na 1 stycznia 2011 r. 

kwoty 8 mld 400 mln zł z kont ZUS? 

Czy prawdą jest to, że, jak donosi „Nasz Dziennik” i wiele cytujących go mediów, tyle właśnie pieniędzy 

miało być na kontach emerytalnych osób zmarłych w roku 2010, którym wypłaty emerytur zostały zawieszo-

ne z powodu przejścia na rentę? 

Czy prawdą jest to, że zgodnie z polskim prawem środki te powinny z końcem roku zostać przepisane na 

fundusz rentowy? 

Czy prawdą jest to, że środki zostały usunięte z kont emerytalnych, ale nie trafiły na fundusz rentowy? 

Czy to, co wydarzyło się z tymi kwotami, jest obecnie legalne w świetle polskiego prawa? 

 

W roku 2011 deficyt funduszu rentowego wynosił ponad 16 mld zł, co stało się przyczyną podniesienia 

składki rentowej w roku 2012. Czy gdyby wspomniane pieniądze przekazano do funduszu rentowego można 

by uniknąć tej podwyżki? 

Pozostaję z szacunkiem 

Jarosław Obremski 

 




